

# 2024年上海国际猪肉展、上海国际牛肉展、上海国际羊肉展、FHC国际高端肉展

产品名称	2024年上海国际猪肉展、上海国际牛肉展、上海国际羊肉展、FHC国际高端肉展
公司名称	上海博华国际展览有限公司
价格	.00/平方米
规格参数	
公司地址	上海市徐汇区虹桥路355号城开国际大厦7-8楼
联系电话	13524187672 13651828941

## 产品详情

In social science research, exhibitions are seen as an important way to understand industry development trends, exchange opportunities for cooperation, and find high-quality products. Meeting public demand and promoting economic prosperity is one of the main goals of the exhibition. Therefore, we are honored to announce that Shanghai Bohua International Exhibition Co., Ltd. will hold the 27th High end Meat Exhibition, Import Pork Exhibition, and Import Beef and Lamb Exhibition from November 12th to 14th, 2024.

As one of the largest and influential meat exhibitions in Asia, this exhibition will bring together brands and suppliers from the global meat industry. We will showcase new meat products and technologies, provide a business docking platform, and bring innovation and business opportunities to customers.

High end meat exhibition: This exhibition will create a stage to showcase high-end meat products. From catering suppliers to meat exporters, we will gather brands from all over the world. The display range provided is extensive, covering selected meat products such as high-quality beef, lamb, pork, etc., Various types of meat products, seasonings, and deep processed products will also be displayed.

Import pork exhibition: With the increasing awareness of people's health and lifestyle, the demand for imported pork in the market is increasing year by year. This exhibition will showcase high-quality pork products from around the world. Whether it is fresh pork or processed products, suppliers will provide multiple choices to meet the needs of different consumers.

Import beef and mutton exhibition: As a high-quality high protein food, beef and mutton are highly favored by consumers. This exhibition will gather global imported beef and mutton brands, showcasing a variety of delicious products, including high-quality beef from Australia and the United States, as well as lamb from New Zealand. We

believe that through this exhibition, you will be able to discover satisfactory new products.

In addition, this exhibition will also hold a series of lectures and seminars, inviting participants to share industry trends and developments. This will provide exhibitors and visitors with more in-depth understanding and learning opportunities.

We look forward to your visit and experience this meat industry event. Please stay tuned to us for more details about exhibitions and registration information. In order to provide you with better service and experience, please prepare in advance, bring your business card and purchase intention, so as to better communicate and negotiate with suppliers.

在社会科学研究中，展览会被视为了解行业发展趋势、交流合作机会以及寻找优质产品的重要途径。满足大众需求，促进经济繁荣是展览会的主要目标之一。因此，我们很荣幸地宣布，上海博华国际展览有限公司将在2024年11月12日至14日期间举办第27届高端肉展、进口猪肉展和进口牛羊肉展览会。

作为亚洲地区具规模和影响力的肉类展览会之一，本次展览会将汇集全球肉类行业的品牌和供应商。我们将展示新的肉类产品和技术，提供一个商务对接平台，为客户带来创新与商机。

**高端肉展：**本次展览会将打造一个展示高端肉类产品的舞台。从餐饮供应商到肉类出口商，我们将汇集世界各地的品牌。提供的展示范围广泛，涵盖优质牛肉、羊肉、猪肉等精选肉类产品。还将展示各类肉制品、调味品和深加工产品。

**进口猪肉展：**随着人们健康和生活方式意识的提高，进口猪肉市场需求逐年增长。本次展览会将展示来自世界各地的优质猪肉产品。无论是生鲜猪肉还是加工品，供应商都将提供多种选择，以满足不同消费者的需求。

**进口牛羊肉展：**牛羊肉作为上乘的高蛋白质食品，备受消费者青睐。本次展览会将汇集全球的进口牛羊肉品牌，展示各种和美味的产品，包括澳洲和美国的优质牛肉以及新西兰的羊肉。我们相信，通过这次展览会，您将能够发现令人满意的新产品。

此外，本次展览会还将举办一系列讲座和研讨会，邀请分享行业动态和发展趋势。这将为参展商和观众提供更深入的了解和学习机会。

我们期待着您的光临，感受这次肉类行业盛会。请随时关注我们的，以获取更多关于展览会的详情和参展登记信息。为了给您提供更好的服务和更好的体验，请您提前做好准备，带上名片和购买意向，以便更好地与供应商进行沟通和洽谈。